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                                                                                            Pan 
                                                                                    Jarosław Toporowski 
                                                                                    Radny Rady Miasta Kraśnik 
 
 Odpowiadając na interpelacje zgłoszone na sesji w dniu 29 stycznia 2015 r.  
wyjaśniam, co następuje:  
 
 
Treść interpelacji: wyraził poparcie dla wniosku radnego Tomasza Saja  dotyczącego 
upamiętnienia ważnych miejsc historycznych. Zwrócił się do Burmistrza o przedstawienie 
wizji upamiętnienia Żołnierzy Wyklętych, społeczeństw kombatanckich. 
 
 
Odpowiedź: Odpowiedź została udzielona na sesji Rady Miasta Kraśnik, w dniu 29 stycznia 
2015r. 
 
 
 
 
 


